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Få flere reisende til eksisterende ruter 
 
Sigbjørn Framnes (Frp) stilte slikt spørsmål i fylkesutvalet 22. februar 2018:  
 

«Reiseliv er viktig for flere områder i Hordaland. For å lykkes må logostikk / kollektive løsninger 
fungere for at «pakking» av produkt kan gjøres av operatører. Tilbakemeldingene er at Skyss ikke 
er imøtekommende nok for at dette skal kunne fungere. Om vi får flere reisende på våre 
eksisterende ruter ville dette gitt et bedre belegg som igjen ville gitt oss bedre «inntjening». Hva 
tenker fylkesrådmannen at Skyss kan bidra med for å få flere turister på våre ruter, og vil 
rådmannen oppfordre Skyss til å bedre opplevd dialog ut mot operatører?» 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


